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 Lautakunnan jäsen Riikka Raekannas kyseli valtuustoaloitteen vastausaikataulusta liittyen 
aloitteeseen, jonka hän on tehnyt 27.3.2019; aloite koskee omakustanteisen kyydin ostamisen 
mahdollistamista koulukuljetuksissa; vastaus annetaan syksyn 2020 aikana 

 Palveluverkkotyössä on ollut esillä mahdolliset yksiköiden hallinnolliset yhdistämiset  
o käytiin keskustelua rehtorin roolista jos rehtori toimii useamman yksikön esimiehenä 

 
  

   
 


